
REPUBLIKA HRVATSKA
uCKo-SENJSKA ZUpANtJA
osNovNA Sxou DR. FRANJE TUDMANA
Rijetka 2, 53230 Korenica

Klasa : 003-06 I 2L-0L I 09
U r. broj : 2125 / 28-02-0L-ZI-02
U Korenici29.lipnja 202L. godine

Zapisnik sa S.sjednice Skolskog odbora

Mjesto odriavanja: 05 dr, Franje Tudmana, Korenica - udionica prvog razreda
Vrijeme odriavanja: utorak, 29.lipnja zozL. godine s podetkom u 10,30 sati

Evidencija nazodnosti:

L. Aleksandra Majeti6 - dlan, ispred Uditeljskog vijeia
2. lvana lvandevii - dlan - ispred Skupa radnika
3. Nikolina Medakovii-dlan, ispred Uditeljskog vijeia
4. Goran Jurkovii - dlan, ispred Vijeda roditelja

Opravdano odsutni:

1'. Marija Marjanovii - dlan , ispred osnivada Lidko senjske iupanije
2. Hrvoje Kukuruzovii - dlan, ispred osnivaia Lidko senjske iupanije

Ostali prisutni:
L. Draiena Aradid - ravnateljica Skole
2. Tanja Babii-tajnik Skolske ustanove kao zapisniiarka
3. Antonio Kostelac, uditelj TZK-a kao predsjednik SSO-a

Predsjednica Skolskoga odbora utvrdila je kvorum potreban za pravovaljanost donoienja
odluka, da se po5tuju sve epidemioloike mjere odredene od strane Stoiera civilne za5tite i
Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo.
Predsjednica 5kolskoga odbora predloiila je

DNEVNI RED

L. Usvajanje zapisnika s prethodne 5. sjednice Skolskog odbora
2. lzvjeSie o uspjehu udenika na kraju nastavne 2020./ZOZL godine
3. lzvjeSie o stanju sigurnosti i Skolskim preventivnim programima
4. lzvjesde o radu 5So u ik.2o21.lzo2l.godini
5. Razno

PredloZeni Dnevni red je dat na usvajanje.
ZakljuEak:

Predloieni dnevni red je jednoglasno usvojen.
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Zapisnik s

materijalu.
sjednice.
Zakljudak:
Za

Ad.2.

Po ovoj todki Dnevnog reda predsjednica je dala rijed ravnateljici Skole.
Ravnateljica je odriala prezentaciju putem koje je dlanove Skolskog odbora upoznala s

opiim uspjehom udenika, izostancima dok se nastava odriavala u Skoli, pedagoikim mjerama,
realizaciji radnih i nastavnih dana, brojnom stanju udenika, izbornoj nastivi, pohvalama
udenicima od strane Uditeljskog vijeia u Skolskoj 2020. 12027. godini, te da je bilo negativno
ocijenjenih, odnosno 5 udenika koji idu na produinu nastavu.
S obzirom da nije bilo dodatnih pitanja preilo se na slijede6u todku Dnevnog reda.

Ad.3.

Predsjednica Skolskog odbora dala je rije6 ravnateljici skole.
Ravnateljica je upoznala dlanove Skolskog odbora sa svim provedenim preventivnim

programima, programima sigurnosti, prevencije ovisnosti, prevencije nasilja te programima
brige o zaititi zdravlja udenika.

Naglasila je da se kontinuirano kroz godinu provode takvi programi.
Obzirom da nije bilo dodatnih pitanja predsjednica je zakljudila ovu todku Dnevnog reda.

Ad.4.

Po ovoj todki predsjednica je dala rijet uditelju Antoniu Kostelcu, te ga zamolila da podnese
lzvje5ie o radu Skolskog sportskog dru5tva.
Antonio Kostelac je ukratko podnio lzvjeiie o radu SSD-a, s naglaskom da zbog epidemioloikih
mjera nisu provedena sportska natjecanja.

Ad.s.

Po ovoj todci predsjednica Skolskog odbora je proditala Zamolbu uditeljice Sanje Ramljak koja
se odnosi na izmjenu 6lana Zadruinog odbora. Umjesto dosadainjeg tlana Nikotine
Medakovii, novi dlan je uditeljica Anita Marjanovii, iz reda osoblja Skole.
lzmjene dlana ZadruZnog odbora jednoglasno su usvojene.
Sjednica je zakljudena u 10:50 sati.

Ad.1.
5. sjednice Skolskog odbora dostavtjen je dlanovima Skolskog odbora u radnom
Predsjedavateljica poziva dlanove da iznesu primjedbe na Zapisnik s prethodne

ZapisniEarka:
Tanja Babii
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